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Lekkoatletyczny “Orlik” w Ostrowcu

SERWIS INTERNETOWY RADIA „KIELCE” W Ostrowcu Świętokrzyskim, być może już w
przyszłym roku, powstanie lekkoatletyczny “Orlik”, czyli nowy obiekt przeznaczony do
uprawiania tej dyscypliny sportu. Budowę nowych stadionów zapowiedział w sierpniu
Mirosław Drzewiecki. Jest to wspólny projekt Ministerstwa Sportu i Polskiego Związku
Lekkiej Atletyki. Starostwo w Ostrowcu Świętokrzyskim zgłosiło w PZLA plan rozbudowy
powiatowego stadionu lekkoatletycznego przy ul. Żeromskiego. Wszystko wskazuje na to, że
ostrowiecki obiekt zostanie objęty programem pilotażowym i stanie się jednym z sześciu
pierwszych “lekkoatletycznych Orlików” w Polsce. Ostateczne decyzje podejmie w
październiku zarządu związku. W Polsce docelowo ma powstać 21 nowoczesnych,
lekkoatletycznych stadionów. Bieżnie na nowobudowanych obiektach nie mogą być 8 –
torowe, czyli pełnowymiarowe, gdyż są zbyt kosztowne. PZLA zadecydował, że stadiony
muszą posiadać bieżnie minimum 6 – torowe ponieważ mniejsze są dobre do treningów albo
zawodów szkolnych, ale nie można na nich rozgrywać zawodów wyższej rangą m.in.
mistrzostw Polski w wielobojach. Orliki będą posiadały również skocznie do skoku w dal,
trójskoku i skoku wzwyż. Już dziś wiadomo, że lekkoatletyczne Orliki będą droższe niż te
tradycyjne, piłkarskie. Koszt budowy wynosił będzie około 5 milionów złotych. 70 procent tej
kwoty pochodzić będzie z ministerstwa sportu, reszta z budżetów samorządów lokalnych.
Minister Mirosław Drzewiecki obiecał, że “lekkoatletyczne Orliki” otrzymają dofinansowanie
dla trenerów, którzy będą szkolić młodzież na tych obiektach sportowych.


